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DJEČJI VRTIĆ OPATIJA 

KLASA: 003 - 06/21 - 02/09 

UR. BROJ: 2156/01 - 09 - 06 - 21 - 6 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa 6. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Opatija 

(u daljnjem tekstu: UV) 

održane 15. 11. 2021. godine u Vrtiću Opatija 

s početkom u 17:00 sati 

 

Nazočni:   

Članovi UV: - predstavnici osnivača:  Alessandra Selak, predsjednica UV 

      Stella Brguljan 

      Željana Rogoznica 

      Zdenko Sušanj 

- predstavnik roditelja:   Branko Piglić 

  - predstavnica ustanove:  Moira Fruk Bura 

    Tanja Ujčić 

Ostali nazočni:  Jasminka Munić – zapisničar 

  

Predsjednica UV-a, Alessandra Selak, pozdravila je nazočne, utvrdila da je nazočan  

dovoljan broj članova/ica UV za donošenje pravovaljanih odluka, te predložila sljedeći 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa 5. sjednice UV, 

2. Donošenje odluke o prijedlogu kandidatkinje za izbor i imenovanje za  

ravnatelja (m/ž) Dječjeg vrtića Opatija, 

3. Razno. 

Sušanj Z. predložio je dopunu dnevnog reda raspravom o dopisu Udruge Sidro 

koji je upućen članovima UV. Dogovoreno je da će se rasprava provesti pod točkom „Razno“. 

 

Dnevni red je prihvaćen pa se prešlo na raspravu po točkama dnevnog reda.          

 

Ad. 1. Zaključak: 

Zapisnik s 5. sjednice UV jednoglasno se prihvaća  i verificira. 

  

Ad. 2. Zaključak: 

 Većinom glasova prisutnih članova UV donosi se odluka da se Predlaže Gradskom  

vijeću Grada Opatija da se po natječaju za imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Opatija,  

objavljenom15. 10. 2021. godine, u Narodnim novinama i na mrežnim stranicama Hrvatskog  

zavoda za zapošljavanje i Dječjeg vrtića Opatija, za ravnateljicu imenuje Biljana Šuša. 

 

Ad. 3. Sušanj Z., vezano uz dopis/reagiranje Udruge Sidro na izbor ravnatelja u Vrtiću  

           Opatija upućen članovima UV, osuđuje pokušaj Udruge Sidro da utječe na rad i izbor 

           UV u navedenom slučaju. Smatra da se Udruga treba baviti zaštitom prava djeteta u  

vrtiću i odgojno-obrazovnim radom kako im stoji u nazivu, a ne radom UV.  

Piglić B. mišljenja je da reagiranje Udruge Sidro neprimjereno, međutim smatra da je to  

njihovo demokratsko pravo da komentiraju događaju u društvu, a da UV mora razlučiti da li  

je to relevantno za njegov rad.  

U raspravi su članovi UV osudili postupak Udruge Sidro i smatraju ga neprimjerenim i  

neprihvatljivim.   

  

 

ZAPISNIČARKA:    PREDSJEDNICA UPRAVNOG VIJEĆA: 

Jasminka Munić, v. r.     Alessandra Selak, v. r. 


